
Nainggolan: Z Lazio grałem na środkach przeciwbólowych

News - ASRoma.pl

Jego występ stał długo pod znakiem zapytania, jednak zagrał i zdaniem

wielu był najlepszym piłkarzem na boisku. Radja Nainggolan udzielił

wywiadu dla sporza.be, w którym mówił też o meczu derbowym. 

Jak czułeś się fizycznie w derbach?

- Zagrałem w derbach na środkach przeciwbólowych, gdyż chciałem absolutnie tam

być. Miałem drobny uraz na zgrupowaniu Belgii, ale zdrowieję zawsze szybciej niż

jest to normalnie. Myślę, że byłem na poziomie 80-85% moich możliwości. Gdy efekt

leków przestał działać czułem nadal trochę bólu i również dlatego zszedłem

wcześniej z boiska.

Belgia?

- Nie byłem powoływany przy okazji ostatnich dwóch razów i byłem naprawdę

szczęśliwy, że wróciłem. Chciałem z korzystać z okazji w tych sparingach, aby

dostać się na Mundial. Nie mogłem zrobić nic, jeśli doznałem kontuzji, chciałbym

zagać z Meksykiem i Japonią i mam nadzieję wykorzystać każdą najmniejszą szansę.

Po to pracuję.

Scudetto?

- Gramy dobrze, ale w przeszłości mówiliśmy zbyt często o scudetto i byliśmy

rozczarowani. Teraz myślimy mecz po meczu i zobaczymy gdzie będziemy na

koniec sezonu.

Pokonując Atletico Madryt możecie awansować już do 1/8 finału Ligi

Mistrzów...

- To dla nas teraz najważniejsze. Wiemy, że wystarczy wygrać u siebie z Qarabag w

grudniu, ale chcemy awansować jak najwcześniej i jeśli nam się uda, chcemy też

zająć pierwsze miejsce w grupie.
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